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Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-7/2020 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 24. 11. 2020 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Malá, Musálek, Novotná, Pavelka, Prokešová, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Dudek, Harasimová, Hruša, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni: / Jarošík (online) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Petr, Hojka 

 

Zasedání proběhlo hybridní formou, kdy byla účast zajištěna buď v prezenční formě či byla 

možnost se připojit distančně prostřednictvím MS Teams. Tuto možnost využil pouze senátor 

Jarošík, který se ale následně odpojil. Následně bylo zasedání vedeno v prezenční formě.   

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a na základě kontroly prezenční listiny mohl konstatovat, že 

akademický senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Nikdo 

z přítomných neměl k předloženému programu námitky.  

Hlasování o programu: (20-0-0) 

Usnesení 01/11/2020: AS UK FTVS schválil program zasedání dne 24. 11. 2020. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 20. 10. 2020 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 20. 10. 2020 

byl s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do úterního 

zasedání nebyly podány žádné připomínky, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu 

ze zasedání. Nikdo ze senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 20. 10. 2020: (20-0-0) 
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Usnesení 02/11/2020: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 20. 10. 2020. 

 

3. Informace ze zasedání předsednictva AS UK FTVS 

Předseda Kaplan informoval o jednání předsednictva AS UK FTVS. Na jednání dne 12. 11. 

2020 byl připravován program listopadového zasedání AS UK FTVS. Zápis ze zasedání 

předsednictva byl zaslán členům AS UK FTVS. AS UK FTVS přijalo informaci ze zasedání 

předsednictva AS UK FTVS. 

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala, že obdržela v mailové korespondenci dopis nevhodně 

vedený proti jednomu z kandidátů do AS UK. K tomuto dopisu se vyjádřili senátoři Zahálka 

a Hruša. Dále spectabilis paní děkanka informovala o schůzce krizového štábu UK FTVS. 

Řeší se problémy s realizací výuky a pedagogických praxí a doktorského studia. Stále není 

možné otevřít knihovnu, ale je k dispozici půjčování prostřednictvím výdejního okénka. Řeší 

se výuka praktických předmětů. V následné rozpravě místopředseda Zahálka informoval, že 

koleje by se měly otevírat ve středu 25. 11. 2020. Co se týká menzy, tak je možnost vozit 

jídla z Menzy Kajetánka, záleží však na zájmu o tyto obědy. Senátor Hruša zmínil 

komplikace s dočasným uvolněním fakultní koleje pro studenty. V další části rozpravy 

informoval předseda Kaplan o opatření týkající se práce z domova. Vyjádřil se, že řada 

pravidel k dodržování bezpečnosti v domácnostech akademických pracovníků je bohužel 

nesplnitelná. Proto by stálo za to vhodně pravidla upřesnit či pozměnit. Senátorka Novotná 

se taktéž vyjádřila, že některé body opatření nejsou splnitelné a někteří zaměstnanci se 

obrátili na odbory s tím, že jim tím pádem není umožněna práce z domova. Místopředseda 

Zahálka se vyjádřil, že práce z domova není nárokovatelná a všichni zaměstnanci mají 

možnost pracovat na pracovišti. Spectabilis paní děkanka uvedla, že vše co je v opatření je 

dle zákoníku práce. Senátor Skrbek podotkl, že za práci na pracovišti je zodpovědný 

zaměstnavatel, tudíž i pokud se pracuje z domova tak je za to zodpovědný zaměstnavatel. 

Senátorka Novotná zmínila, že zákoník práce nevymezuje podmínky práce z domova. 

V další části rozpravy sdělil předseda Kaplan, že byl spuštěn e-shop FTVS, kde je možné 

nabízet fakultní služby, případně vedení tréninků, sportovní náčiní a potřeby. Tento bod byl 

v rámci rozpravy přesunut do bodu různé tak, aby se k uvedenému mohl vyjádřit tajemník 

fakulty ing. Zelenka. Předseda Kaplan sdělil, že v podzimním období proběhla výběrová 
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řízení a v této souvislosti vyjádřil předseda přání, zda by nemohl být s hlasem poradním 

delegován do komise pro výběrová řízení zástupce AS UK FTVS. 

 

5. Výsledky hlasování per rollam k návrhům na jmenování členů a náhradníků 

Disciplinární komise UK FTVS 

      Předseda AS UK FTVS seznámil s výsledky hlasování per rollam, když z celkového     

      počtu 21 členů AS UK FTVS bylo odevzdáno 13 hlasovacích formulářů, z toho 13  

      hlasovacích formulářů bylo platných.  

      AS UK FTVS vyjádřil souhlasné stanovisko se jmenováním PhDr. L. Flemra, Ph.D.(12 pro  

      ano, 0 ne, 1 zdržuji se), Mgr. D. Omcirka (12 pro ano, 0 ne, 1 zdržuji se) jako členů  

      Disciplinární komise UK FTVS a Mgr. M. Pecinové (12 pro ano, 0 ne, 1 zdržuji se) a Mgr. P.  

      Vostatkové (11 pro ano, 0 ne, 2 zdržuji se) jako náhradníků Disciplinární komise UK FTVS.  

      AS UK FTVS vyjádřil nesouhlasné stanovisko ke jmenování Mgr. M. Kaprálkové jako člena  

      disciplinární komise (6 pro ano, 3 pro ne, 4 zdržuji se).  

 V rozpravě Spectabilis paní děkanka informovala, že současný člen disciplinární komise 

Mgr. Blažek ukončil studium a tudíž bude třeba opět komisi doplnit. 

Hlasování o usnesení 03/11/2020: (20-0-1) 

 

Usnesení 03/11/2020: Akademický senát UK FTVS vyjádřil souhlasné stanovisko ke 

jmenování PhDr. L. Flemra, Ph.D. a Mgr. D. Omcirka za členy Disciplinární komise UK 

FTVS a také vyjádřil souhlasné stanovisko ke jmenování Mgr. M. Pecinové a Mgr. P. 

Vostatkové za náhradníky Disciplinární komise UK FTVS. Akademický senát UK FTVS 

vyjádřil nesouhlasné stanovisko ke jmenování Mgr. M. Kaprálkové za člena Disciplinární 

komise UK FTVS.  

 

6. Doplnění disciplinární komise UK FTVS 

Předseda AS UK FTVS Kaplan informoval o navržení Bc. Terezy Viplerové za člena 

disciplinární komise za studenty. Vzhledem k tomu, že nikdo nebyl na zasedání přítomen 

v online formě, mohlo se přistoupit k tajnému hlasování. Za členy volební komise pro tajnou 

volbu člena disciplinární komise byla navržena senátorka Prokešová a senátor Brožka, oba 

s návrhem souhlasili. 

Hlasování o volební komisi pro tajnou volbu člena disciplinární komise: (18-0-2) 
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Komise si zvolila za předsedu senátorku Prokešovou. Poté se přistoupilo k tajné volbě. 

Komise oznámila výsledky: 20 odevzdaných hlasů, 20 platných, 20 senátorů vyjádřilo 

souhlas „ano“ ke jmenování Bc. Terezy Viplerové členkou Disciplinární komise UK FTVS. 

 

Usnesení 04/11/2020: AS UK FTVS vyjádřilo souhlas ke jmenování Bc. Terezy Viplerové 

členkou Disciplinární komise UK FTVS. 

 

7. Dílčí změny vnitřních předpisů UK 

AS UK FTVS obdržel k prostudování dva vnitřní předpisy UK. Jednak Dílčí změnu 

Rigorózního řádu UK a Dílčí změnu Studijního a zkušebního řádu UK. Termín zaslání 

pozměňovacích návrhů a stanovisek fakult k Dílčím změnám obou vnitřních předpisů UK 

byl stanoven do 10. listopadu 2020. Proto obdrželi členové AS K FTVS k připomínkování 

oba dokumenty s termínem zaslání připomínek předsednictvu AS UK FTVS 9. 11. 2020. Je 

třeba konstatovat, že AS UK FTVS prostudoval Dílčí změnu Rigorózního řádu UK a Dílčí 

změnu Studijního a zkušebního řádu UK. K výše uvedeným dílčím změnám nebyly vzneseny 

žádné námitky a ani nebyly předloženy žádné pozměňovací návrhy. Toto vyjádření bylo 

následně zasláno Spectabilis paní děkance.  

 

8. Volby do AS UK 

Předseda AS UK FTVS Kaplan přivítal předsedu Dílčí volební komise doc. Šteffla, který 

informoval o výsledku voleb do AS UK. Voleb se zúčastnilo 53 akademických pracovníků, 

což je z celkového počtu 140 oprávněných voličů 37,9 %, a 76 studentů, což bylo 

z celkového počtu 2241 oprávněných voličů 3,4 %. Navržení kandidáti z řad akademických 

pracovníků získali (v pořadí dosažených hlasů): 

Mgr. Tomáš Gryc, Ph.D.: 43 platných hlasů 

Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D.: 34 platných hlasů 

Navržení kandidáti z řad studentů získali (v pořadí dosažených hlasů): 

Mgr. Filip Hruša: 59 platných hlasů 

Ing. Milan Skrbek: 17 platných hlasů 

Volby proběhly v souladu s Volebním řádem Akademického senátu Univerzity Karlovy a 

členy Akademického senátu UK byli pro volební období 2021 – 2024 zvoleni: 

z řad akademických pracovníků  1. Mgr. Tomáš Gryc, Ph.D. 

2. Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. 
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z řad studentů:    1. Mgr. Filip Hruša 

2. Ing. Milan Skrbek 

 

Dílčí volební komise neobdržela žádné námitky k průběhu voleb. Následně předseda AS UK 

FTVS Kaplan poděkoval předsedovi Dílčí volební komise doc. Štefflovi a celé komisi za 

aktivní činnost při přípravě voleb i při vlastní realizaci voleb.    

AS UK FTVS vyslechl sdělení předsedy Dílčí volební komise pro volby do AS UK FTVS a 

výsledky přijal tichým souhlasem.    

 

9. Projednání nominace delegáta za UK FTVS do Rady vysokých škol pro období 2021-

2023 

Předseda AS UK FTVS Kaplan informoval, že byla rozeslána informace o možnosti 

navrhnout delegáta za UK FTVS do Rady vysokých škol. Jediným nominantem byl navržen 

PhDr. Pavel Hráský, Ph.D., který k nominaci vyjádřil souhlas. Místopředseda prof. Zahálka 

poděkoval doc. Vilémě Novotné, CSc. za dlouholetou činnost v Radě vysokých škol.  

Hlasování o nominantovi do Rady vysokých škol: (18-0-0) 

 

Usnesení 05/11/2020: AS UK FTVS navrhuje PhDr. Pavla Hráského, Ph.D. delegátem za 

UK FTVS do Rady vysokých škol pro období 2021-2023.   

 

10. Projednání a schválení Podmínek přijímacího řízení do doktorského studia 

Kinantropologie pro akademický rok 2021/2022 

Proděkan Petr přiblížil předložený bod, ke kterému byl rozeslán pracovní materiál. 

Informoval, že materiál byl zkontrolován právním oddělením UK. Předseda studijní komise 

prof. Heller se dotázal na prokázání pohybových předpokladů u studentů doktorského studia. 

Bylo navrženo vypuštění formulace ohledně prokázání pohybových předpokladů. 

Místopředseda prof. Zahálka poukázal na kritérium language skills u zahraničních studentů. 

Proběhla diskuse ohledně Podmínek přijímacího řízení do doktorského studia 

Kinantropologie. Předseda studijní komise AS UK FTVS prof. Heller za komisi vyjádřil 

souhlas k předloženému materiálu a komise zároveň tento materiál doporučila ke schválení.  

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do doktorského studia Kinantropologie: (20-0-0) 
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Usnesení 06/11/2020: AS UK FTVS schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského 

studia Kinantropologie pro akademický rok 2021/2022. 

 

11. Projednání a schválení Výše stipendia za vynikající studijní výsledky dosažené  

v akademickém roce 2019/2020 

Proděkan Hojka informoval o návrhu zvýšit stipendia za vynikající studijní výsledky, když 

prostředky ve stipendijním fondu jsou dostatečné. Studijní i ekonomická komise předložený 

návrh podporují a doporučují jej schválit. 

Hlasování o výši stipendia za vynikající studijní výsledky: (20-0-0) 

 

Usnesení 06/11/2020: AS UK FTVS schvaluje předložený dokument Výše stipendia za 

vynikající studijní výsledky dosažené v akademickém roce 2019/2020. 

 

12. Svěření nově zapsaného pozemku v k. ú. Troja, parc. č. 1618/7 do katastru nemovitostí 

v majetku UK do správy UK FTVS 

Tajemník Zelenka přiblížil předložený materiál, který byl senátorům s předstihem rozeslán. 

Ekonomická komise vyjádřila souhlas k předloženému dokumentu.  

Hlasování o svěření nově zapsaného pozemku: (20-0-0) 

 

Usnesení 07/11/2020: AS UK FTVS vyjádřil souhlasné stanovisko se svěřením nově 

zapsaného pozemku v k. ú. Trója, parc. č. 1618/7 do katastru nemovitostí v majetku UK do 

správy UK FTVS. 

 

13. Různé 

A) Tajemník Zelenka se vyjádřil k e-shopu FTVS. Zmínil historický vývoj prodeje 

fakultních věcí. Dosud to probíhalo prostřednictvím firmy Falon. Nyní je navržena smlouva 

o pilotním projektu platformy FTVSshopu na dobu 3 měsíců. Dále přiblížil fungování e-

shopu. Vlastníkem domény je Sparringshop, jehož spolumajitelem je člen katedry 

sportovních her Mgr. Hrabík. Fakulta nebude provozovatel, bude mít ale rozhodovací právo 

o nabízených produktech a bude dostávat provize z prodeje. Po pilotním režimu bude 

předložen návrh smlouvy, který půjde i ke schvalování AS UK FTVS. Senátor Zahálka 

vznesl připomínky k nabídce e-shopu FTVS, kde se objevily služby Laboratoře sportovní 

motoriky, jehož je prof. Zahálka vedoucí, včetně konkrétních jmen. Následně se rozvinula 
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diskuse ohledně e-shopu, v níž postupně vystoupili senátoři Hráský, Pavelka, Kaplan a další. 

Senátor Hráský zmínil, že na stránkách e-shopu se objevuje jeho jméno v souvislosti 

s pořádáním kurzu Instruktor dětí, přičemž o tom s ním nebylo jednáno. Senátor Pavelka se 

dotázal na finanční kondici subjektu Sparring partners, který je součástí Sparring shopu 

participujícího na e-shopu FTVS. Senátor Pavelka poznamenal, že v minulosti se jednalo o 

ztrátový subjekt. Tajemník Zelenka odpověděl, že ztrátové byly a jsou mnohé světové 

společnosti a že kvůli tomu nejsou méně validní pro jakoukoliv spolupráci. Předseda Kaplan 

se dotázal na pronájem subjektu spravujícího e-shop FTVS, jelikož v obchodních 

podmínkách e-shopu FTVS je odkaz na blok C přízemí číslo dveří 16. Přičemž o nájmu pro 

tento subjekt nebylo na zasedání AS UK FTVS doposud jednáno.        

B) Místopředseda Zahálka vyzval senátora Skrbka, aby zvážil vzdání se mandátu zástupce 

studentů v AS UK. Jako důvod uvedl, že ing. Skrbek je vedoucím Provozního oddělení UK 

FTVS a v mnoha situacích zastupuje pana tajemníka, což by mohlo být chápáno jako střet 

zájmů. Spectabilis paní děkanka reagovala, že právo kandidovat do AS UK má jakýkoli 

student. 

C) Spectabilis paní děkanka předala přítomným senátorům pozornost ke svému životnímu 

jubileu. AS UK FTVS jménem předsedy Kaplana Spectabilis paní děkance srdečně 

poblahopřál. Předseda Kaplan také připomněl významné životní jubileum historicky prvního 

předsedy Akademického senátu FTVS UK doc. Šafaříka. Předseda Kaplan pana docenta 

navštíví a předá mu osobně blahopřání za AS UK FTVS a FTVS. AS UK FTVS velice 

oceňuje aktivní činnost doc. Šafaříka v počátcích existence AS FTVS po listopadu 1989.     

 

Nikdo z přítomných senátorů neměl žádný další příspěvek do bodu Různé. Předsedající 

Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil termín příštího 

zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 15. 12. 2020 od 13 hod. Následně zasedání 

ukončil.  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

Zapsala: PhDr. Klára Coufalová, Ph.D., tajemnice AS UK FTVS 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 
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           doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. 

           Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 


